
 
Vänsterpartiet 

Enkel fråga 
Till Kommunalrådet Andreas Schönström 

 

Fråga angående Malmös trafik- och miljöpolitik 

Du har som nyvald ordförande i tekniska nämnden i tidningsintervjuer antytt att din 
inställning till Malmös väl förankrade trafikpolitik, där gående, cykel- och kollektivtrafik ska 
prioriteras framför bilar nu kanske ska omprövas. I Lokaltidningen sa du bl.a. låt oss vara 
mindre ideologiska och mer pragmatiska. Låt människor ta sig till arbetet och lämna ungarna 
på förskolan på det sätt som passar dem bäst, både ekonomiskt och tidsmässigt. 
 
Detta är ju att låta marknadskrafterna ta över trafik- och miljöpolitiken, att individualisera 
våra stora miljöproblem. Du vill låta var och en själv välja trots att vi känner väl till att det 
krävs kraftfulla gemensamma beslut för att minska buller och utsläpp samt minska 
privatbilarnas yta i samhället. Genom att göra frågan till ett val för den enskilde missar vi 
hela klimatpolitiken, hur ska vi då kunna minska de klimatpåverkande utsläppen? Jag har läst 
dessa uttalanden med oro och undrar om styret i Malmö nu tänker ändra miljö- och 
trafikpolitik.  
  
Min enkla fråga är: 

 Tänker du förändra trafik- och miljöpolitiken i Malmö där gång, cykel- och 
kollektivtrafik har prioriterats? 

 
 
 
Malmö den 17 mars 

 


